
Protokoll vid styrelsemöte 2006-05-14 för Tådås Tomtägarförening 
 
Närvarande: Gunilla Jägemalm, Siv Engdahl, Ann Karlsson, Olle Karlsson, Per-Åke 
Berntsson och Gunnar Sahlström.  
Närvarande till p 4 från VA-gruppen: Jan Kilnäs och Tomas Berner. 
 
1. Gunnar S utsågs till sekreterare för mötet. 
 
2. Offerterna på avloppsreningsanläggning diskuterades. Efter att alla yttrat sig 
konstaterades att vi var eniga om att förorda Aqua Processer AB:s offert.  
Några frågor fanns bl a om larm. Jan, Olle och Peter Norin eller Tomas skall träffa 
representanter från Aqua nästa vecka och klara ut dessa. 
 
Det beslöts att om frågorna får tillfredsställande svar och det inte blir någon väsentlig 
fördyring får de utsedda befogenhet att slutföra upphandlingen. Olle K får teckna 
avtalet. 
 
Till att sköta reningsverket utsågs Sture Helgesson (tillfrågas av Per-Åke) och 
Tomas B. 
 
3. Förslagen på stadgar och regler diskuterades. Jan skriver ihop de nu inkomna 
synpunkterna till föreningsmötet.  
 
4. Beträffande fastigheter där dess avlopp behöver pumpas beslöts att föreningen 
bekostar ev reparationer och underhåll. Pumpen ägs av föreningen. 
Fastighetsägaren skall betala strömmen. 
 
Det beslöts också att de som inte anlitar vår gräventreprenör för avloppsledningar 
skall anmäla detta i förväg till Olle K.  
Det kan påpekas att en spolbrunn behöver installeras också. 
 
 
5. Lånet: En medlem har trots upprepade förfrågningar inte svarat om lån behövs. 
Gunilla gör ett ytterligare försök.  
Bank har nu bytts till Tjörns sparbank, nya konton har öppnats. Kostnader för 
skuldebrev o dyl, läggs till lånen. 
 
6. Vattenskyddsområden skall diskuteras av Tjörns och några andra kommuner 
denna månad. 
 
7. Gunnar hade upptäckt två påpekanden som tagits upp på mötet med lantmätaren 
men som inte ändrats. Beslöts att Gunnar kontaktar lantmätaren om detta. 
 
Mötet avslutades 
 
 
 
 
Gunnar Sahlström  Gunilla Jägemalm 
Mötessekreterare  ordförande 


